
Protokół Nr IV/24

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 26 czerwca 2024 roku

Otwarcie obrad – godz. 13.38

Zamknięcie obrad – godz. 19.07

Obrady IV sesji  Rady Miejskiej w Radkowie otworzyła Przewodnicząca RM witając osoby
uczestniczące w sesji.

Ad. 2
Na podstawie listy obecności Przewodnicząca RM stwierdziła,  że obrady są prawomocne
- w sesji uczestniczy 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów oraz lista
obecności zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3
Przewodnicząca RM - stwierdziła, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi
w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdziła prawidłowość jej zwołania.

Ad. 4

Przewodnicząca RM - przedstawiła porządek obrad sesji w dniu 26 czerwca 2024 r.:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji.

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian.

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  
z dnia 29 maja 2024 r.

6. Informacja o sytuacji sanitarno - epidemiologicznej w Gminie Radków w roku 2023.

7. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym.

8. Przeprowadzenie procedury udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków wotum
zaufania:

a) przedstawienie raportu o stanie gminy za rok 2023;

b) debata nad przedstawionym raportem;

c)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy  Radków
wotum zaufania         – DRUK NR 1

9. Przeprowadzenie procedury absolutoryjnej:

a) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

oraz z informacją o stanie mienia komunalnego za 2023 rok;



b)  przedstawienie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  we  Wrocławiu  o  sprawozdaniu

z wykonania budżetu gminy za rok 2023;

c)  przedstawienie  opinii  komisji  rewizyjnej  o  sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  gminy  

za rok 2023 wraz z wnioskiem w sprawie absolutorium;

d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku komisji rewizyjnej;

e)  przedstawienie opinii pozostałych Komisji Rady Miejskiej;

f)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radków za 2023 rok                – DRUK NR 2

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków absolutorium

z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok                                            – DRUK NR 3

10. Podjęcie uchwał w sprawie:

 a) załatwienia skargi z dnia 21 maja 2024 r. na Burmistrza Miasta i Gminy Radków

                                                                                                             – DRUK NR 4

b) przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Wałbrzyskiego Obszaru       

Funkcjonalnego” (SUMP)                    – DRUK NR 5

c) wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa powołanego do realizacji projektu pn.

„Budowa  infrastruktury  niskoemisyjnego  transportu  publicznego  wraz  z  zastosowaniem

inteligentnych systemów transportowych w Gminie Miejskiej Nowa Ruda i Gminie Radków”

                – DRUK NR 6

d) wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa powołanego do realizacji projektu pn.

”Termomodernizacja  i  wymiana  źródeł  ciepła  w  budynkach  użyteczności  publicznej

w gminach Partnerstwa Noworudzko-Radkowskiego”                    – DRUK NR 7

e) wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa powołanego do realizacji projektu pn.

”Termomodernizacja  i  wymiana  źródeł  ciepła  w  obiektach  sportowych  i  edukacyjnych

w gminach Partnerstwa Noworudzko-Radkowskiego”              – DRUK NR 8

f) wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa powołanego do realizacji  projektu pn.

”Termomodernizacja i wymiana źródeł ciepła w zabytkowych obiektach edukacyjnych i opie-

kuńczo-mieszkalnym w gminach Partnerstwa Noworudzko-Radkowskiego”                      

                                                                                                                            – DRUK NR 9

g) wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa powołanego do realizacji projektu pn.

„Regeneracja  przestrzeni  publicznej  Partnerstwa  Noworudzko-Radkowskiego  na  rzecz

turystów i mieszkańców”                                          – DRUK NR 10

h) wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa powołanego do realizacji projektu pn.

„Modernizacja  terenów  rekreacyjnych  i  sportowych  na  terenie  gmin  Partnerstwa

Noworudzko-Radkowskiego”                          – DRUK NR 11

i) wyznaczenia przedstawiciela Gminy Radków do Rady Naukowej Parku Narodowego Gór

Stołowych                          – DRUK NR 12



j) nadania nazwy ulicy                    – DRUK NR 13

k) wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku autobusowego przy drodze

powiatowej  nr  3334D (dz.  nr  184/2)  w  miejscowości  Pasterka  dla  zaspokojenia  potrzeb

mieszkańców                              – DRUK NR 14

l)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  strefy  płatnego  parkowania  na  terenie  wsi

Wambierzyce  oraz  wysokości  stawek  opłat  za  parkowanie,  wysokości  opłaty  dodatkowej

i sposobu ich pobierania                              – DRUK NR 15

m)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Miejsko-Gminnego  Programu  Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024

                             – DRUK NR 16

n)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  zasad  udzielania  i  rozliczania  dotacji  celowej

na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Radków,

ze środków budżetu gminy                              – DRUK NR 17

o)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy

Radków                  – DRUK NR 18

p) zmian w budżecie Gminy Radków na 2024 rok                  – DRUK NR 19

10. Sprawy różne.

11. Zamknięcie sesji.

Przewodnicząca  RM  -  zapytała,  czy  ktoś  chciałby  zgłosić  wniosek  w  sprawie  zmiany
przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Nikt nie zgłosił wniosku o zmianę porządku obrad.

Ad. 5

Przewodnicząca RM - poinformowała, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia
29  maja  2024  r.  był  wyłożony  do  wglądu  w  Biurze  Rady  Miejskiej  w  Radkowie  oraz
zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie.
Przewodnicząca RM zapytała czy radni mają uwagi  do protokołu z sesji  z dnia 29 maja
2024 r.

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu.

Ad. 6

Przewodnicząca RM - poprosiła o złożenie informacji o sytuacji sanitarno-epidemiologicznej
w  Gminie  Radków  Inspektora  i  Dyrektora  Powiatowej  Stacji  Sanitarno-Epidemiologicznej
w Kłodzku. 

Teresa Józefiak -  Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny,  Dyrektor  Powiatowej  Stacji
Sanitarno-Epidemiologicznej  w  Kłodzku -  złożyła  informację  o  sytuacji  sanitarno-
epidemiologicznej  w  Gminie  Radków  za  2023  rok  (informacja  stanowi  załącznik  do
protokołu).



Przewodnicząca RM - zapytała, czy radni mają pytania do przedstawionej informacji.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Ad. 7

Przewodnicząca RM - poprosiła Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego.

Burmistrz  -  złożył  sprawozdanie  ze swoich  prac  za okres od 24 maja  2024 roku do 21
czerwca 2024 roku oraz przedstawił sytuację zaległości mieszkańców gminy w płatnościach
z  tyt.  gospodarki  odpadami,  czynszu  za  lokale  komunalne  (sprawozdanie  wraz
z informacjami nt. zadłużenia stanowią załączniki do protokołu).

O godzinie 14:25 do obrad dołączył radny Piotr Trybus (liczba radnych zwiększyła się do 15)

Przewodnicząca RM – zapytała, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania.

Nikt z radnych nie miał pytań.

O godz. 14.52 Przewodnicząca RM ogłosiła przerwę.
O godz. 15.11 Przewodnicząca RM wznowiła obrady.

Ad. 8

Przewodnicząca RM - poprosiła Burmistrza o przedstawienie raportu o stanie gminy za rok
2023.

Burmistrz – poinformował, że cały raport o stanie gminy za rok 2023 jest zamieszczony na
Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie oraz poinformował, że
ze  względu  na  obszerność  przedmiotowego  dokumentu  przedstawi  tylko  najważniejsze
kwestie w nim zawarte. Następnie przeszedł do umówienia głównych tematów poruszonych
w raporcie oraz poprosił  o przyjęcie raportu w przedstawionym brzmieniu (raport o stanie
gminy stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząca  RM  –  otworzyła  debatę  nad  raportem  oraz  poinformowała,  że  do  dnia
wczorajszego nie wpłynęło  żadne zgłoszenie od mieszkańców w sprawie wzięcia  udziału
w debacie. 

Przewodnicząca RM – zapytała Burmistrza czy opisana w raporcie różnica pomiędzy danymi
zawartymi w uchwale budżetowej, a planem budżetu wynika z jakiś dofinansowań.

Burmistrz – poinformował, że na ostateczny kształt budżetu gminy mają wpływ różne, często 
niezależne od Gminy czynniki takie jak realizacja różnych programów i inwestycji, czy 
wpływy z różnego rodzaju podatków i opłat lokalnych 

Dorota  Bajcar  –  podziękowała  za udzieloną  odpowiedź  oraz  za realizację  wymienionych
w raporcie projektów.

Przewodnicząca RM - zamknęła debatę nad raportem o stanie gminy za 2023 rok.

Przewodnicząca  RM  –  poinformowała,  że  do  odczytania  projektów  uchwał  wyznaczyła
Wiceprzewodniczącą  Rady  Miejskiej  w  Radkowie  –  Malwinę  Babińską  oraz  poprosiła
o odczytanie projektu uchwały DRUK nr 1



DRUK  NR  1  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy  Radków  wotum
zaufania

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały, przy jednym głosie wstrzymującym.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały, przy jednym głosie wstrzymującym.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 1.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM poinformowała,  że w przypadku głosowania odnośnie DRUKU NR 1
wymagana  jest  bezwzględna  większość  głosów  ustawowego  składu  rady,  stwierdziła
kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

O godzinie 16:20 Przewodnicząca RM ogłosiła przerwę techniczną.

O godzinie 16:27 Przewodnicząca RM wznowiła obrady.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

Burmistrz – podziękował za udzielenie wotum zaufania.



Ad.

Przewodnicząca RM – poinformowała, że sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem

z wykonania budżetu oraz z informacją o stanie mienia komunalnego za 2023 rok zostały

przedstawione i szczegółowo omówione podczas wspólnego posiedzenia komisji  RM oraz

podane do publicznej wiadomość.

Przewodnicząca RM – zapytała czy Skarbnik Gminy chciałaby dodać coś do tej informacji.

Skarbnik Gminy Edyta Krzeszowska – nie zabrała głosu, w związku z czym przystąpiono do

przedstawienia  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  we  Wrocławiu  o  sprawozdaniu

z wykonania budżetu gminy za rok 2023.

Wiceprzewodnicząca  RM  -  odczytała  uchwałę  nr  XII/42/2024  Składu  Orzekającego

Regionalnej  Izby Obrachunkowej  we Wrocławiu  z dnia 22 kwietnia  2024 roku w sprawie

opinii  o  przedłożonym przez Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Radków sprawozdaniu  rocznym

z wykonania budżetu Gminy Radków za 2023 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodnicząca  RM -  zapytała  czy  ktoś  z  radnych ma pytania  odnośnie  przedstawionej

opinii. 

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM – poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie opinii

w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy  Radków  z  wykonania

budżetu gminy za 2023 rok.

Janusz  Gorczycki  -  Przewodniczący  komisji  rewizyjnej  odczytał  treść  opinii  w  sprawie

udzielenia absolutorium Burmistrzowi.

Przewodnicząca RM - zapytał czy ktoś z radnych ma pytania odnośnie przedstawionej opinii.

Wiceprzewodnicząca  RM  -  odczytała  uchwałę  nr  XI/30/2024  Składu  Orzekającego

Regionalnej  Izby Obrachunkowej  we Wrocławiu  z dnia 10 czerwca 2024 roku w sprawie

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy

Radków za 2023 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząca RM - zapytał czy ktoś z radnych ma pytania odnośnie przedstawionej opinii.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - poprosiła pozostałe komisje RM o przedstawienie opinii.



Alfreda Rakowska - komisja skarg, wniosków i petycji wydała opinię pozytywną.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego wydała opinię pozytywną.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty wydała opinię pozytywną.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki wydała opinię pozytywną.

Piotr Mrówka - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego wydała opinię
pozytywną.

Krzysztof Janicki - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa wydała opinię pozytywną.

DRUK  NR  2  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radków za 2023 rok

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały, przy jednym głosie wstrzymującym.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały, przy jednym głosie wstrzymującym.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 2.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.



Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

Burmistrz  –  złożył  podziękowania  pracownikom  i  kierownictwu  Urzędu  Miasta  i  Gminy
w Radkowie, a także radnym i Przewodniczącemu oraz Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej
w kadencji 2018-2023, którzy pomagali mu w realizacji budżetu Gminy Radków w 2023r.

DRUK NR 3 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok

Przewodnicząca RM - przypomniała, że tak jak przy DRUKU NR 1 w głosowaniu wymagana
jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady.

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały, przy jednym głosie wstrzymującym.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały, przy jednym głosie wstrzymującym.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 3.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.



Przewodnicząca  RM wraz z  radnym Markiem Borowskim złożyła  Burmistrzowi  gratulacje
oraz wręczyła kwiaty w imieniu Rady Miejskiej, pracowników Urzędu i pozostałych jednostek
organizacyjnych gminy, a także sołysów.

Burmistrz - podziękował za udzielone absolutorium.

Ad. 9

DRUK NR 4 w sprawie załatwienia skargi z dnia 21 maja 2024 r. na Burmistrza Miasta
i Gminy Radków 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 4.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.



DRUK NR 5  przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Wałbrzyskiego
Obszaru Funkcjonalnego” (SUMP)

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Burmistrz – złożył dodatkowe wyjaśnienia dot. projektu uchwały DRUK nr 5. Poinformował
o możliwościach jakie dla Gminy stworzy przyjęcie tej uchwały, przedstawił główne założenia
wynikające z przedmiotowego planu oraz poinformował, że działania związane z przyjęciem
tego planu będę jeszcze wielokrotnie tematem obrad Rady Miejskiej, w związku z szeregiem
inwestycji i innych planowych działań, które będą się z tym wiązały.

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 5.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.



DRUK NR 6 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa powołanego
do  realizacji  projektu  pn.  „Budowa  infrastruktury  niskoemisyjnego  transportu
publicznego  wraz  z  zastosowaniem  inteligentnych  systemów  transportowych
w Gminie Miejskiej Nowa Ruda i Gminie Radków”

Przewodnicząca RM – poprosiła  Burmistrza o przedstawienie prezentacji  dot.  wizualizacji
związanej z dworcem kolejowym w Radkowie.

Burmistrz – przedstawił przedmiotową prezentację oraz omówił plany dotyczące przyszłości
dworca,a  także kwestie  sfinansowania  tego zadania.  (przedstawiona  prezentacja  stanowi
załącznik do protokołu). Dodatkowo Burmistrz poinformował, że każdy z radnych dostanie
przedstawioną prezentację na płycie i poprosił aby po zapoznaniu się z nią, każdy radny oraz
zainteresowany mieszkaniec wskazał ewentualne obszary do poprawy.

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Burmistrz  –  poinformował,  że  w  związku  z  powzięciem  nowych  informacji  dotyczących
planowanych projektów,  uzupełni  informacje dot.  projektów uchwał  Druki  nr  6,7,8,9,10,11
o zakresy działania każdego z planowanych działań.

Burmistrz – poinformował, że przedmiotowy projekt z druku nr 6 obejmował będzie: Centrum
Przesiadkowe w Radkowie na terenie byłego dworca kolejowego;  Centrum Przesiadkowe
w  Wambierzycach  przy  ul.  Wiejskiej  w  postaci  parkingu  najazdowego  dla  samochodów
lekkich  wraz  ze  stacją  szybkiego  ładowania  i  niezbędnym  zapleczem,  modernizację  18
przystanków na terenie Gminy Radków oraz modernizację 10 przejść dla pieszych na terenie
gminy. Koszt projektu wraz z renowacją dworca na dzień 26 czerwca to ok. 10 milionów 317
tysięcy, z czego dofinansowanie ma wynieść ok. 7 milionów 200 tysięcy. 

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 



Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 6.

Aleksandra  Kundzicz  –  zapytała  czy  znane  są  już  jakieś  plany  dotyczące  mającego
znajdować się w budynku dworca muzeum oraz o formę jego funkcjonowania.

Burmistrz  – poinformował,  że muzeum będzie  zajmowało  się dwoma głównymi  tematami
tj. przede wszystkim powstaniem i tradycją kolejnictwa na terenie Gminy Radków oraz całym
terenem obejmującym centra przesiadkowe: w Radkowie i Wambierzycach oraz  w czeskim
obszarze transgranicznym.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

DRUK  NR  7  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  partnerstwa  powołanego  do
realizacji  projektu  pn.  ”Termomodernizacja  i  wymiana  źródeł  ciepła  w  obiektach
sportowych  i edukacyjnych w gminach Partnerstwa Noworudzko-Radkowskiego”   

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 7.



Burmistrz – uzupełnił  informację dotyczącą projektu uchwały, informując że przedmiotowy
projekt  dotyczył  będzie  siedziby  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  i  Centrum Bezpieczeństwa
w  Radkowie,  remizy  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  oraz  sali  wiejskiej  w  Wambierzycach,
Wiejskiego Centrum Kultury, Integracji  i  Bezpieczeństwa Publicznego w Ścinawce Dolnej,
remizy  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  oraz  sali  wiejskiej  w  Tłumaczowie,  a  także  remizy
Ochotniczej Straży Pożarnej w Ratnie Dolnym. Szacowana wartość całego projektu to ok.
5-7 milionów.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

DRUK NR 8 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa powołanego
do realizacji  projektu pn. ”Termomodernizacja i  wymiana źródeł ciepła w obiektach
sportowych  i edukacyjnych w gminach Partnerstwa Noworudzko-Radkowskiego”

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Burmistrz -  uzupełnił  informację dotyczącą projektu uchwały,  informując że przedmiotowy
projekt dotyczył będzie budynku żłobka przy ul. Kościuszki 14 w Ścinawce Średniej,Centrum
Inicjatyw Wiejskich w Ścinawce Górnej, Centrum Kulturalno-Sportowego w Ratnie Górnym
oraz budynku stanowiącego  zaplecze  sanitarne przy  kompleksie  sportowym w Ścinawce
Średniej. Szacowana wartość dofinansowania to ok. 3-4 miliony.

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 8.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

DRUK NR 9 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa powołanego
do realizacji projektu pn. ”Termomodernizacja i wymiana źródeł ciepła w zabytkowych
obiektach  edukacyjnych  i  opiekuńczo-mieszkalnym  w  gminach  Partnerstwa
Noworudzko-Radkowskiego” 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Burmistrz -  uzupełnił  informację dotyczącą projektu uchwały,  informując że przedmiotowy
projekt  dotyczył  będzie  Centrum  Opiekuńczo-Mieszkalnego  w  Ścinawce  Średniej,
ul.  Sikorskiego  40.  Szacowana  wartość  projektu  to  około  4  miliony,  przy  kwocie
dofinansowania 2 mln 800 tys. - 2 mln 900 tys.

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 



Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 9.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

DRUK NR 10 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa powołanego
do  realizacji  projektu  pn.  „Regeneracja  przestrzeni  publicznej  Partnerstwa
Noworudzko-Radkowskiego na rzecz  turystów i mieszkańców” 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Burmistrz -  uzupełnił  informację dotyczącą projektu uchwały,  informując że przedmiotowy
projekt  dotyczył  będzie  budowy  ogólnodostępnej  toalety  publicznej  zlokalizowanej  przy
parkingu na ul. Bolesława Chrobrego w Radkowie.

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały, przy jednym głosie wstrzymującym.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały, przy jednym głosie wstrzymującym.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 10.

Nikt z radnych nie miał pytań.



Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

DRUK NR 11 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa powołanego
do  realizacji  projektu  pn.  „Modernizacja  terenów  rekreacyjnych  i  sportowych  na
terenie gmin Partnerstwa Noworudzko-Radkowskiego” 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Burmistrz -  uzupełnił  informację dotyczącą projektu uchwały,  informując że przedmiotowy
projekt dotyczył będzie budowy Domu Sportowca wraz z oświetleniem i monitoringiem na
boisku piłkarskim w Tłumaczowie, remontu zaplecza sanitarnego, budowy piłkochwytu oraz
oświetlenia i monitoringu w Ścinawce Średniej, a na terenie Radkowa remontu trybun wraz
z oświetleniem i  monitoringiem na boisku sportowym przy ulicy Piastowskiej.  Szacowana
wartość projektu to 1,5 – 2 mln.

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 11.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.



Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

DRUK  NR  12  w  sprawie  wyznaczenia  przedstawiciela  Gminy  Radków  do  Rady
Naukowej Parku Narodowego Gór Stołowych

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 12.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

DRUK NR 13 w sprawie nadania nazwy ulicy

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 



Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 13.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

DRUK NR 14 w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku
autobusowego  przy  drodze  powiatowej  nr  3334D  (dz.  nr  184/2)  w  miejscowości
Pasterka dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.



Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 14.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

DRUK NR 15  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na
terenie  wsi  Wambierzyce  oraz  wysokości  stawek  opłat  za  parkowanie,  wysokości
opłaty dodatkowej  i sposobu ich pobierania

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały, przy 2 głosach za, 2 głosach wstrzymujących oraz 1 głosem przeciw.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały przy 1 głosie wstrzymującym.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty negatywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały, przy 2 głosach przeciw. 1 głosie za oraz 2 głosach wstrzymujących się.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki negatywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały, przy 3 głosach przeciw, 1 głosie za oraz 1 wstrzymującym się.



Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały przy 1 głosie przeciw.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały,przy 3 głosach za , 1 głosie wstrzymującym się oraz 1 głosie
przeciw.

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 15.

Aleksandra  Kundzicz  –  poprosiła  o  doprecyzowanie  ile  wyniesie  stawka  rocznego
abonamentu dla mieszkańca po zmianie uchwały.

Burmistrz – poinformował,  że procedowany obecnie projekt  uchwały nie zawiera żadnych
informacji na temat abonamentu rocznego.

Aleksandra  Kundzicz  –  poprosiła  o  informacje  dotyczącą  abonamentu  miesięcznego  dla
mieszkańców Wambierzyc.

Burmistrz  –  ponowił  informacje,  że  projekt  uchwały  nie  dotyczy  stawek  abonamentu,
a jedynie  stawek godzinowych.  Jednocześnie  poinformował,  że w obecnie  obowiązującej
uchwale w §7 podpunkt 5 zawarta jest informacja o zerowej stawce opłaty za postój w strefie
płatnego  parkowania  dla  mieszkańców  Gminy  Radków  w miejscach  postojowych
wydzielonych  w obrębie  ulicy  Wiejskiej  od  skrzyżowania  z drogą  wojewódzką   nr  388 do
nr 3 na czas postoju do 1 godziny oraz że nie ulega to żadnym zmianom.  

Agnieszka Lis Radca Prawny – uzupełniła, że odpowiedź udzieloną przez Burmistrza w ten
sposób, że wskazana stawka dot. stawki godzinowej za postój pojazdów samochodowych
w strefie płatnego parkowania a nie stawki abonamentu miesięcznego.

Przewodnicząca RM – zapytała czy ktoś z Pań i Panów radnych ma jeszcze pytania dot.
projektu uchwały DRUK NR 15.

Nikt z radnych nie miał więcej pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za -  8  przeciw – 4    wstrzymało się – 3.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

DRUK NR 16 zmieniająca uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko-
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024   

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.



Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 16.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

DRUK NR 17 zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania  i  rozliczania  dotacji

celowej na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie

Gminy Radków, ze środków budżetu gminy

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.



Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 17.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

DRUK  NR  18  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Radków

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 5.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

DRUK NR 19 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2024 rok

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały 

Przewodnicząca  RM  -  poprosiła  stałe  komisje  RM  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie
przedmiotowego projektu uchwały.

Janusz  Gorczycki  –  komisja  rewizyjna  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały.

Alfreda  Rakowska  -  komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały.

Beata Marcisz-Kasowska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały.

Paweł Wielgus - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy
projekt uchwały.

Piotr  Mrówka  -  komisja  zdrowia,  spraw  społecznych  i  porządku  publicznego  pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Krzysztof  Janicki  -  komisja  spraw  gospodarczych  i  rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała
przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodnicząca  RM  -  zapytała  czy  ktoś  z  Pań  i  Panów  radnych  ma  pytania  odnośnie
projektu uchwały DRUK NR 19.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:



Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

Ad. 10

Przewodnicząca RM poinformowała, że podczas posiedzenia Komisji RM radni wypracowali
wspólne  stanowisko  dot.  wyboru stałego  sekretarza obrad RM w Radkowie  i  w związku
z  tym  składa  wniosek  o  powołanie  stałego  sekretarza  obrad  na  wszystkie  sesje  RM
w Radkowie w kadencji 2024-2029.

Przewodnicząca RM – stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad wnioskiem.
Przystąpiono do głosowania:
Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania wniosek został przyjęty.

Przewodnicząca  RM  poprosiła  o  zgłaszanie  kandydatur  na  stałego  sekretarza  obrad  na
wszystkie sesje RM w Radkowie w kadencji 2024-2029.

Janusz Gorczycki – zaproponował kandydaturę radnego Marka Borowskiego.

Przewodnicząca RM -  zapytała czy radny wyraża zgodę na kandydowanie.

Marek Borowski – wyraził zgodę na kandydowanie.

Przewodnicząca RM – zapytała czy są jeszcze inne kandydatury i  w związku z brakiem
innych kandydatur poddała pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów.

Przystąpiono do głosowania:
Głosowało 15 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 1.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca  RM  stwierdziła,  że  w  wyniku  głosowania  lista  kandydatów  została
zamknięta.

Przewodnicząca RM stwierdziła kworum i  poddała pod głosowanie aby stałym sekretarzem
obrad  na  wszystkie  sesje  RM  w  Radkowie  w  kadencji  2024-2029  został  radny  Marek
Borowski.

Przystąpiono do głosowania:
Głosowało 15 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymał się - 1.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

W wyniku głosowania radny Marek Borowski został wybrany stałym sekretarzem obrad Rady

Miejskiej w Radkowie.



Przewodnicząca RM – pogratulowała wyboru na stałego Sekretarza Obrad oraz poprosiła

aby od następnej sesji radny zajmował miejsce przy stole prezydialnym.

Przewodnicząca  RM –  poprosiła  o  zabranie  głosu  Pana  Marka  Kusiakiewicza  Dyrektora
Gminnego Centrum Kultury,Sportu i  Turystyki  w Radkowie oraz o przedłożenie informacji
dotyczących przygotowań do tegorocznych Dni Radkowa.

Marek Kusiakiewicz - Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Radkowie
złożył  informacje  o  przygotowaniach  do   tegorocznych  Dni  Radkowa  oraz  poinformował
o  zmianach  w  stosunku  do  złożonej  pisemnie  informacji,  wynikających  z  przyczyn
niezależnych. Zmiany będę polegały na tym, że zaplanowany na dzień 16.08 (piątek) koncert
Rafała  Blechacza  z  przyczyn  leżących  po  stronie  artysty  zostanie  przesunięty  na
zakończenie imprezy w dniu 18.08 (niedziela). W związku z tym Dni Radkowa rozpoczną się
o  godz.  20  w  piątek  16.08  od  koncertu  zespołu  KARMA,  działającego  przy  Gminnym
Centrum Kultury,Sportu i Turystyki a następnie występów kabaretów Jurki oraz Czesuaf oraz
Jarmarku Stołowogórskiego. 

Marek Kusiakiewicz -  poinformował również, że wspominany w złożonej informacji pokaz
laserowy nie odbędzie się ze względu na zbyt wysokie koszty takiego pokazu (25 tys. złotych
za 6 minutowy pokaz) oraz że na ten moment rozważane są opcje alternatywne. 

Burmistrz – zapytał o źródła finansowania tej imprezy.

Marek  Kusiakiewicz  –  poinformował,  że  finansowanie  koszty  jest  na  etapie  planowania,
w jego ocenie jednak występów samych kabaretów będą mogłyby być pokryte z dochodów
GCKSiT (z wpływów z Campingu Stołowogórskiego), natomiast na ten moment, nie wie jak
będzie wyglądało finansowanie pozostałych kosztów.

Przewodnicząca RM – zapytała czy ktoś z radnych ma zapytania dotyczące przedstawionej
informacji.

Alfreda  Rakowska  –   w  imieniu  mieszkańców  ulicy  Leśnej  oraz  Osiedla  Robotniczego
skierowała pytanie do Burmistrza, czy będzie wykonywane oświetlenie odcinka drogi od ul.
Piastowskiej do ul. Leśnej.  

Burmistrz – poinformował, że na ten moment nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie,
ponieważ nie ma jeszcze informacji dotyczącej środków z Krajowego Programu Odbudowy,
a Gmina nie posiada w tym momencie wolnych środków na ten cel. Przypomniał również, że
w ramach  poprzednich  projektów  zrealizowano  bardzo  duży  zakres  montażu  i  wymiany
oświetlenia w innych częściach gminy. Jednocześnie obiecał, że zleci dokonanie stosownych
wyliczeń i kosztorysów związanych m.in. z rozstawem słupów na wskazanym odcinku i na
następnej sesji udzieli pełnej odpowiedzi w tym zakresie. Jeśli oszacowane koszty nie będą
bardzo  wysokie  będzie  można  przystąpić  do  realizacji  takiego  oświetlenia  z  funduszy
zaoszczędzonych w związku z spadkiem awaryjności nowego oświetlenia. 

Przewodnicząca RM Dorota Bajcar – zapytała czy ktoś z radnych ma zapytania dotyczące
przedstawionej informacji,a w związku z brakiem pytań zapytała Pana Marka Kusiakiewicza
czy  starał  się  o  pozyskanie  jakiegoś  dofinansowanie  na  przedmiotową imprezę  z  źródeł
innych niż Gmina?



Marek Kusiakiewicz – poinformował, że nie składał jeszcze żadnych wniosków dotyczących
sfinansowania  tej  imprezy,  ale  w  jego  ocenie  nie  widzi  szansy  na  pozyskanie  środków
zewnętrznych.

Przewodnicząca RM  – poprosiła o zaangażowanie w znalezienie sponsorów zewnętrznych,
ponieważ  w  jej  ocenie  mieszkańców  trzeba  przyciągnąć  na  taką  imprezę  poprzez
podniesienie  poziomu  jej  atrakcyjności,  a  rezygnowanie  z  atrakcji  takich  jak  wymieniony
pokaz laserowy  wpływa na to  negatywnie.  Zapytała  również  o  możliwość  wprowadzenia
jakiegoś  rozwiązania  zastępczego  w  miejsce  przełożonego,  piątkowego  koncertu  aby
przyspieszyć rozpoczęcie imprezy. 

Marek Kusiakiewicz – poinformował, że zastosowanie takiej alternatywy nie będzie proste ze
względów  organizacyjnych,  ponieważ  przygotowanie  XI  Radkowskiego  Kabaretowego
Zalewu  Śmiechu  jest  bardzo  czasochłonne  i  wymaga  zaangażowania  wszystkich
pracowników.

Przewodnicząca RM – poprosiła, aby po ustaleniu ostatecznego planu imprezy, przedłożyć
taką informację RM. 

Przewodnicząca  RM  –  zapytała  czy  ktoś  z  radnych  ma  jeszcze  pytania  dotyczące
przedłożonej informacji.

Wiceprzewodnicząca  RM  Malwina  Babińska  -   zapytała  czy  na  dzień  dzisiejszy  istnieje
jakakolwiek współpraca GCKSiT z firmami takimi jak  Labosport, Lamserwis czy Garmin oraz
zaproponowała, żeby namówić te firmy do zasponsorowania nagród w ramach drugiego dnia
Dni Radkowa (Dzień na sportowo) w ramach promocji ich wydarzeń odbywających się  na
terenie  Gminy.  Zapytała  również  czy  osoby,  które  będą  wystawcami  podczas  Jarmarku
Stołowogórskiego ponoszą za to jakąś opłatę?

Marek Kusiakiewicz – poinformował,że wystawcy ponoszą tzw. opłatę prądową w wysokości
100 zł  od kramu, za możliwość handlu podczas IX Radkowskiego Kabaretowego Zalewu
Śmiechu,  a  jeśli  będą chcieli  przedłużyć  tą  możliwość o czas „Botanica  Music  Party”  to
opłata ta będzie wyższa.  

Malwina Babińska – poprosiła o doprecyzowanie,  w którym  miejscu będzie się odbywać
impreza oraz zapytała czy restauracja  znajdująca się na kąpielisku będzie w tym czasie
otwarta, a także czy znajdujące się tam atrakcje wodne będę w tym czasie czynne.

Marek Kusiakiewicz  –  poinformował,  że  impreza  ta  będzie  się  odbywać  na ogrodzonym
zielonym terenie kąpieliska. Restauracja znajdująca się na terenie będzie czynna, natomiast
atrakcje  wodne  zostaną  na  ten  czas  wyłączone  ze  względu  bezpieczeństwa  osób
korzystających,  a także pracowników pracujących przy przygotowaniu  sceny oraz  całego
terenu. 

Burmistrz  –  odpowiedział  na  pytanie  dotyczące  sponsorowania  przez  firmy  zewnętrzne
o które pytała Wiceprzewodnicząca RM. Poinformował, że wskazane firmy nie są chętne do
sponsorowania niczego na terenie naszej gminy oraz że obecnie negocjowane są warunki
dalszej współpracy. 

Przewodnicząca RM – udzieliła głosu radnemu Januszowi Gorczyckiemu.



Janusz  Gorczycki  –  zapytał  jak  wygląda  kwestia  zabezpieczenia  takiej  imprezy,  obsługi
przez  służby  medyczne  oraz  służby  bezpieczeństwa  i  ile  wyniosą  koszty  takiego
zabezpieczenia.

Marek Kusiakiewicz  - poinformował,że dzięki ulokowaniu imprezy na terenie ogrodzonym
nie spełnia on ustawowej definicji imprezy masowej, przez co nie ma obowiązku zapewnienia
firmy  ochroniarskiej  przez  organizatorów.  Obsługą  medyczną  na  imprezie  zajmie  się
Prywatne  Pogotowie  Ratunkowe  „NA  SYGNALE”  ze  Świdnicy,  a  w  zakresie  ochrony
przeciwpożarowej  GCKSiT  będzie  współpracowało  z  strażakami-ochotnikami  z  terenu
Gminy.

Przewodnicząca  RM  –  zapytała  czy  ktoś  z  radnych  ma  jeszcze  pytania  dotyczące
przedłożonej informacji.

Nikt więcej nie miał pytań.

Marek Kusiakiewicz – zaprosił radnych na wydarzenia odbywające się w najbliższy weekend
na terenie gminy, tj. Festiwal TuCzyTam  organizowany przez Bibliotekę Publiczną Miasta i
Gminy  Radków  im.  Karola  Estreichera  na  terenie  dawnego  basenu  oraz  na  IV
Międzynarodowy Konkurs Modeli Kartonowych i Plastikowych w Ścinawce Średniej.

Przewodnicząca RM – poinformowała, że głos chce zabrać Radny Powiatu Kłodzkiego Pan
Paweł Mazurkiewicz.

Paweł  Mazurkiewicz  Radny  Powiatu  Kłodzkiego–  pogratulował   Burmistrzowi  uzyskania
absolutorium.  Następnie  poinformował,  o  odpowiedzi  udzielonej  na  pytanie  radnego
Janusza Gorczyckiego z ostatniej sesji informując, że złożył interpelację do Zarządu Powiatu
Kłodzkiego i zobowiązał się do przekazania niezwłocznie treści otrzymanej odpowiedzi. 

Paweł Mazurkiewicz – w nawiązaniu do wypowiedzi Burmistrza dot. oświetlenia na terenie
Gminy poinformował,  że chce złożyć do Burmistrza interpelację dotyczącą oświetlenia na
terenie Gminy Radków, ze szczególnym uwzględnieniem Raszkowa i Suszyny, a następnie
odczytał jej treść.

Burmistrz – poinformował, że w jego ocenie radny powinien skupić się na doprowadzeniu do
remontu  i  oświetlenia  dróg  powiatowych,  bo  to  one  stanowią  największy  problem  na
wskazanym  obszarze.  Gmina  zna  swoje  potrzeby  w  zakresie  oświetlenia  i  realizuje  je
stosowanie do możliwości.

Przewodnicząca RM – udzieliła głosu radnemu Januszowi Gorczyckiemu.

Janusz  Gorczycki  –  w  nawiązaniu  do  tematu  poruszanego  podczas  poniedziałkowego
posiedzenia komisji, poinformował, że dostał odpowiedź od Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei
we Wrocławiu na swoje pismo z zeszłego roku dot. drogi wojewódzkiej biegnącej od granicy
państwa w Tłumaczowie do Gorzuchowa. Odpowiedź zawierała informację, że firma BISEK-
Asfalt,  która robiła  tą drogę będzie ją naprawiała,  ponieważ obowiązuje  jeszcze dwuletni
termin gwarancji oraz że dostanie pisemną informację o terminie rozpoczęcia remontu.



Przewodnicząca RM – udzieliła głosu radnej Beacie Marcisz-Kasowskiej.

Beata  Marcisz  –  Kasowska  –  złożyła  podziękowania  dotychczas  pełniącej  obowiązki
dyrektora ZSP w Radkowie Marzenie Dudzik, za dziesięciomiesięczne kierowanie szkołą.  

Burmistrz – przyłączył się do podziękowań dla Pani Marzeny Dudzik.

Burmistrz  –  zabrał  głos  w zakresie  współpracy  z  radnymi  i  sołtysami  z  naszego terenu.
W jego ocenie współpraca z radnymi powinna wyglądać w inny sposób, powinna polegać na
wzajemnym wspieraniu się i kierowaniu wspólnych działań do organów, które mają realny
wpływ na realizację postulatów. Poinformował również Radnego Powiatu Kłodzkiego Pawła
Mazurkiewicza,  że swoje interpelacje powinien kierować do Starosty Powiatu Kłodzkiego.
Opowiedział  również o dotychczasowej współpracy z Zarządem Powiatu,  którą wspomina
negatywnie. Eskalacja działań w interesujących wszystkich dziedzinach powinna wyglądać
inaczej, wspólne działania powinny być odpowiednio skoordynowane.   

Burmistrz – omówił również trzy główne problemy, które w jego ocenie w ostatnim czasie
nurtują mieszkańców tj.  drogę Ratno Dolne-Wambierzyce, urwisko na drodze do Karłowa
oraz chodnik w Radkowie od cmentarza w kierunku ulicy Jagiellońskiej.

Aleksandra  Kundzicz  –  zapytała  Burmistrza  o  to  jak  powinno  wyglądać  działanie
mieszkańców,  aby  jak  najlepiej  załatwić  te  problemy  czy  powinni  oni  w  swoim  imieniu
kierować pisma do Powiatu, Województwa itd.?

Burmistrz  –  poprosił  aby  takie  pisma składać  do  Gminy,  która  uzupełni  je  o  niezbędne
informacje techniczne i  prawne, a następnie przekaże do odpowiedniego adresata.

Ad. 11

Po wyczerpaniu  porządku obrad  Przewodnicząca  RM zamknęła  IV sesję  Rady Miejskiej
w Radkowie.  

Protokołowała:    

Angelika Kowal-Trętkiewicz

                    Przewodnicząca RM w Radkowie

                                                             

                                                                                                                                      /-/ Dorota Bajcar


